
Reactie 2 
Ik reageer even op uw mail. Mijn naam is Piet Meester, beleidsmedewerker Ruimtelijke 
Ontwikkeling. 
 
Wij hebben een aanvraag ontvangen van Mol Freesia voor uitbreiding van hun bedrijf. 
Ik begrijp dat bewoners aan de Oosteinderweg bezorgd zijn over deze ontwikkeling, met name over 
het zicht. 
Aanvragers, de heren Jeroen en Marco Mol, willen graag in gesprek komen met de bewoners van de 
Oosteinderweg om te zien op welke wijze zij u en andere bewoners tegemoet kunnen komen.  
Het leek mij een goed idee zo’n overleg nog voorafgaand aan de vergadering van de commissie 
Ruimte te organiseren.  
 
Vanavond om 19.30 uur is daartoe gelegenheid bij hun bedrijf aan Overspoor 80 te Nibbixwoud. 
U bent daarbij van harte welkom. Ik ben zelf ook daarbij aanwezig en zal wat vertellen over de nog 
te volgen procedure. 
Mocht u verhinderd zijn, kunt u mij ook bellen op onderstaand telefoonnummer. 
 
Bijlage bij reactie 2 
Aan burgemeester, wethouders, gemeenteraadsleden en politieke partijen van de gemeente Medemblik, 
Met zorg hebben we kennis genomen van de uitbreidingsplannen van de fresiakwekerij Mol te Nibbixwoud. 
Wij maken bezwaar tegen de grootschaligheid en de zichtbaarheid van het kassencomplex. 
In het rapport over de voorgenomen plannen wordt gesteld dat de zichtbaarheid vanaf de Oosteinderweg 
gering is. 
Reeds nu kijken we al 100% tegen de kassen die er nu al staan aan. 
Met de uitbreiding wordt dit nog veel erger, ook voor andere bewoners. 
Ook in de toekomst zien wij dit alleen maar erger worden aangezien het te verwachten is dat de huidige 
fruitkwekers er bij gebrek aan opvolging mee stoppen en dat dan de fruitbomen gerooid worden. 
Dit alles geldt niet alleen voor ons en onze naaste buren, maar voor alle bewoners van de Oosteinderweg, ook 
die aan de zuidzijde van de Oosteinderweg. 
Wij zijn dan ook van plan om de buurt in te lichten en zonodig te mobiliseren. 




